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امتیاز- مهری خزاعی: مدیرکل آموزش و پرورش خراســان 
رضوی در برنامه اســتودیو_انتخابات گفت: ۵ هــزار دانش آموز 
استان به عنوان راویان حضور در قالب خبرنگاران در روز اخذ رای 

اقدام به تهیه و مخابره اخبار انتخاباتی خواهند کرد. 
بنابراین گزارش، ســید امیرحسین شوشتری پنجشنبه ۳ اسفند 
در برنامه اســتودیو انتخابات استانداری خراسان رضوی اظهار 

کــرد: حــدود ۲۰ هزار دانش آمــوز در ســامانه های ما اعلام 
آمادگی کردند و در فعالیت های پرورشــی خود با دانش آموزان 
مباحثــه و مناظره داشــته و به تبیین مســائل مربوط به نظام 

بپردازند.    اسلامی 
مدیرکل آموزش و پرورش خراســان رضوی با اشاره به تشکیل 
قرارگاه های طرح میدان ۱۴ صفر ۲ در استان، افزود: قرارگاه های 

میدان ۱۴ صفر ۲ در تمام اســتان تشــکیل شد و روسای قرارگاه 
میدان در بخش خواهران و برادران از دســت اســتاندار خراسان 
رضوی ابلاغ خود را دریافت کردند.   وی تصریح کرد: در این ایام 
شناسایی بیســت هزار فرمانده از ۲۰ هزار کلاس درس در قالب 
طرح میدان ۱۴ صفر ۲، چاپ ویژه نامه و اهدای آن به یک میلیون 

دانش آموز انجام شد.

۲۰ هزار دانش آموز خراسان رضوی به سن تکلیف سیاسی رسیده اند 
مدیرکل آموزش و پرورش خراسان رضوی:

شهرستان

امتیاز- کلهر: استاندار قزوین گفت: عمده موفقیت های ۴۵ ساله نظام 
جمهوری اسلامی با اتکا به جوانان بدســت آمده است.بنابراین گزارش؛ 
جشــنواره پرچمدار با شعار جوان ایرانی، پرچمدار پیشرفت عصر شنبه در 
ســالن دانشگاه علوم پزشکی قزوین برگزار شــد. در جشنواره جوان برتر 
ایران زمین که با حضور اعلایی اســتاندار، عباس کاظمی معاون سیاسی 
استانداری، ملکی پور فرماندار قزوین، عباس علایی مقدم مدیرکل ورزش 
و جوانان، امیر اسلامی صدر معاون امور جوانان استان،خورشیدی مدیرکل 
امور اجتماعی استانداری، صبوری مدیرعامل جمعیت هلال احمر قزوین، 

حجتی پور مدیرعامل شــرکت گاز و عمیدی مدیر دفتر نمایندگی وزارت 
خارجه و جمع زیادی از جوانان و ســمن ها برگزار شــد از ۳۰ جوان برتر 
استان تجلیل شد. محمد مهدی اعلایی اســتاندار قزوین در این مراسم 
اظهارداشــت: به همه جوانانی که در عرصه هــای مختلف هنر، ورزش، 
علم و  دانش، با مدیریت و خلاقیت خود موجب ســربلندی و افتخار شده 
اند دســت مریزاد و خسته نباشید گفته و برایشــان موفقیت های بیشتر 
را آرزومندیم.اعلایی یادآورشــد: باید به جوانانی که با پشتکار، سلامت و 
دلسوزی و تحمل مشکلات تلاش می کنند تا زندگی سالمی داشته باشند 
افتخار کرد و حمایت از آنها را سرلوحه کار قرار داد.استاندار قزوین تصریح 
کرد: افتخار آفرینان کســانی هستند که زندگی خود را در مسیر اعتقادی 
و ارزشــی پیش می برند و با هوای نفس مبارزه کرده و با تقوا پیش می 
روند.اعلایی بیان کرد: موفقیتهای نظام عمدتا در ۴۵ سال گذشته متکی 
به جوانان بوده لذا حمایت از شما جوانان را یک الزام و ضرورت می دانیم.

وی باین کرد: تلاش کردیم در استان زمینه بروز و شکوفایی جوانان بارز 
و مهیا باشد و عرصه خدمتگزاری مهیا شود و با حمایت از جوانان موجب 
افتخارات بیشــتر را فراهم کنیم.اعلایی در ادامه اظهارداشت: جوانان در 
عرصه هــای هنر، دانش، ورزش موفقیت های خوبی داشــته و اتفاقات 
ارزشمندی را رقم زده اند و مدیران استان توجه ویژه ای به جوانان خواهند 

داشت زیرا این افراد را عامل پیشرفت می دانیم.

امتیاز- عزیزی: شهردار کرج در حاشیه آئین بهره برداری ادامه بلوار 
شــبنم 7 باغستان غربی به بیمارســتان تامین اجتماعی البرز و طی یک 
گفتگــو با خبرنگاران با اعلام اینکه در ابتدای شــروع این دوره مدیریت 
شهری کرج بودجه شهرداری ۴ هزار ۶۰۰ میلیارد تومان بود اظهار داشت: 
خوشبختانه امسال بودجه شهرداری کرج به ۲۱ هزار میلیارد تومان افزایش 
یافته است که نشان از اهتمام شــورا و شهرداری در ارائه خدمت رسانی 
به شهر و شــهروندان و اجرای پروژه ها در جهت توسعه زیرساخت های 
شهری است. مهرداد کیانی با اشــاره به اینکه شورا و شهرداری کرج در 
جذب بودجه هایی که دولت برای برخی پروژه ه های ملی اختصاص می 
دهد نیز موفقیت هایی به دســت آورده اســت افزود: دولت خدمتگزار در 
حوزه اتوبوســرانی بیشترین کمکی که تا به حال به کلانشهرهای کشور 
شده است را به شهر کرج اختصاص داده است و در حوزه مترو نیز دو هزار 
میلیارد تومان اوراق را برای شــهرداری کرج به ثبت رسانده است. کیانی 
ضمن تشکر از حمایت ها و نگاه ویژه دولت به شهر کرج افزود: کرج اولین 
شهری است که مجهز به اتوبوس برقی شده است این موفقیت و پیشرفت 
را مدیون کمک های دولت هستیم که در این خصوص 7۰ میلیارد تومان 
برای خرید اتوبوس برقی اختصاص داده شــده اســت. این مسئول تمام 
تلاش مدیریت شهری در دوره ششم را ارائه خدماتی که در جهت بهبود 
زندگی شهروندان و به دور از تبلیغات و بزرگنمایی باشد عنوان نمود و در 

این خصوص تصریح کرد: تاکید ما بر روی صرفه جویی در اجرای پروژه 
ها و هزینه ها و مراســم افتتاح است که به صورت ساده و مختصر برگزار 
شــود و امیدواریم تعداد اجرای این نوع پروژه های امانی بیشتر شود.  وی 
با اشاره به بهره برداری از ادامه بلوار شبنم 7 باغستان غربی به بیمارستان 
تامین اجتماعی البرز نیز اظهار داشت: با توجه به اهمیت این موضوع که 
این پروژه با سرعت بیشتری در مدار خدمت به مردم کرج قرار گیرد، پروژه 
به صورت امانی واگذار شد که باعث شد حدود ۱ میلیارد تومان در اجرای 

این پروژه صرفه جویی کنیم. 

عمده موفقیت های نظام 
با اتکا به جوانان بدست آمده است

صرفه جویی در هزینه اجرای پروژه ها و مراسم 
افتتاح در دستور کار شهرداری کرج قرار گرفته است 

مهرداد کیانی در آئین بهره برداری از ادامه بلوار شبنم 7 باغستان غربی تاکید کرد: استاندار قزوین 

خبر

امتیاز - لیلا پاشــایی: مدیــرکل صدا و ســیمای مرکز 
آذربایجان شرقی گفت: ۹۱ برنامه مناظره نامزدهای دوازدهمین 
دوره انتخابات مجلس شــورای اسلامی از شبکه های انتخاباتی 

استان پخش می شود. 
دکتر اکبر رضایی در نشســت خبری با اصحاب رســانه ضمن 
اشــاره به راه اندازی ۱۳ کانال انتخاباتی در اســتان، افزود: ۱۵۶ 
نفر از داوطلبان نمایندگی مجلس شــورای اسلامی در استان در 
سامانه ستاد انتخابات صدا و سیما برای شرکت در برنامه مناظره 
نامزدها اعلام آمادگی کــرده بودند که تعدادی از آن ها در زمان 

ضبط مناظره ها در جلسه حاضر نشدند و یا آن را ترک کردند. 
وی افزود: علاوه بر برنامه مناظره نامزدهای انتخابات مجلس، 
هشــت مناظره تلویزیونی هــم با حضور نماینــدگان احزاب و 
تشــکل های سیاسی فعال در استان ضبط شده و در حال پخش 
است. مدیرکل صدا و سیمای استان آذربایجان شرقی همچنین 
گفــت: ۲7۳ نفر معادل ۳7 درصد نامزدهــای انتخابات مجلس 
شورای اسلامی در اســتان برای ارسال فیلم تبلیغاتی در سامانه 
انتخاباتی رســانه ملی ثبت نام کرده بودند که این رقم حدود ۱۰ 

درصد از میانگین کشوری بیشتر است. 
رضایی اضافه کــرد: علاوه بر پخش بســته های تبلیغاتی ۲۰ 
دقیقه ای، به نامزدهای انتخابات مجلس شورای اسلامی، روزانه 

یک دقیقه فرصت داده شــده است تا فعالیت های انتخاباتی خود 
را به صورت تصویری برای پخش ارسال کنند. 

مدیرکل صدا و سیمای مرکز آذربایجان شرقی میزان مخاطب 

شــبکه های انتخاباتی را در اســتان حــدود ۴۰ درصد اعلام و 
خاطرنشــان کرد: این رقم با توجه به عمر کوتاه این شــبکه ها 
و کــم اطلاعی مردم از ایجاد آن ها و از طرفی مشــکل دریافت 

شبکه ها در برخی مناطق، طبیعی است. 
وی با اشــاره به تولید و پخش برنامه های متعدد در حوزه های 
رادیــو، تلویزیون و خبر، تهیه میزگردهایی با محوریت اولویت ها 
و چالش هــای مجلس آینده و وظایف مجلــس در زمینه تقنین 
و نظــارت و تولیــد برنامه های تریبون آزاد در همه شهرســتان  
های اســتان و برنامه »ملت اراده ســی« و رهیافت را از جمله 
این برنامه ها برشــمرد. پخش مناظــرات و برنامه های تبلیغاتی 
کاندیداهای مجلس شورای اسلامی دوره دوازدهم از سوم اسفند 
ماه از شــبکه های انتخاباتی تبریز، آذرشــهر و اسکو، ورزقان، 
ســراب، شبستر، میانه، مراغه، عجب شــیر، بناب، اهر، هریس، 
مرند، جلفا، هشترود، چاراویماق، کلیبر، خداآفرین، هوراند، بستان 
آباد، ملکان و لیلان آغاز شــده است و برای هر حوزه پخش می 
شــود. مخاطبان می توانند با جستجوی گیرنده های تلویزیونی 
این شــبکه ها را دریافــت و برنامه های تبلیغاتــی انتخابات را 
مشاهده کنند. دوازدهمین دوره انتخابات مجلس شورای اسلامی 
همزمان با ششــمین دوره انتخابات مجلس خبرگان رهبری روز 
جمعه یازده اســفند ماه برگزار می شــود. 7۰۳ نفــر از داوطلبان 
نمایندگی دوازدهمین دوره مجلس شــورای اســلامی در استان 
آذربایجان شرقی تایید صلاحیت شده اند که از این تعداد ۱۹ نفر 

به مجلس راه می یابند.

رئیس کانون وکلای دادگستری اردبیل با اشاره به 
تصویب قانون تسهیل عنوان کرد : 

 غلبه حکمرانی از طریق 
قانون بر حاکمیت قانون

امتیاز- اکبر جهانــی:  رئیس کانون وکلای دادگســتری 
اردبیل که در جمع اعضای کانون وکلا سخن می گفت، در مراسم 
بزرگداشــت هفتادو یکمین سالگرد استقلال این نهاد مدنی ضمن 
اظهار این مطلب با ادای احترام به پیشگامان و معمرین کانون های 
وکلای دادگستری کشــور و استان یاد و خاطره وکلای زندانی و 
یکصد وکیل کشته شده را گرامی داشت. و با یادآوری چالش ها و 
نقصان موجود، بر اصــلاح آن تاکید ورزید و با پرداختن به برخی 
از مشــکلات گفت: بحث ابطال تمبر مالیاتی هنگام ارسال لایحه 
و دسترســی وکلا به میزان مالیات ابطال شده از جمله معضلاتی 
بود که در دیدار ســال گذشــته با رئیس کل محترم دادگستری 
اســتان اردبیل مطرح کرده و از آن نتیجه گرفتیم که جای تقدیر 
دارد قادرشــیری افزود :نهاد وکالت کهن ترین نهاد مدنی کشور و 
میراث ماندگار حقوقی اســت که مظهر دادرسی عادلانه می باشد 
اما متاســفانه این نهاد مدنی طی سال های اخیر مورد بی مهری و 
با هجمه های فراوان و تضعیف هدفمند قرار گرفته که لزوم آسیب 
شناســی این مقوله را بر ما مسلم کرده است. باید دریابیم که چرا 
جامعه ما به این ســمت و سو کشیده شده است تا بفهمیم که چرا 
نــام وکیل به تعداد ۲۴ بار در قرآن کریــم و تکریم وکلا در این 
کتاب آســمانی، امروز نگاه کاســبکارانه به این حرفه وجود دارد؟ 
حرفه ای که از جمله معدود حرفه هاییســت که در آن ســوگند یاد 
کردن از الزامات ورود به این حرفه اســت .فلذا این نگاه خطرناک 
باید مورد تامل و مداقه قرار گیرد. رئیس کانون وکلای دادگستری 
اردبیل با اشــاره به سه ویژگی وکیل از جمله امانتدار بودن صادق 
بودن و مجهز بودن به صلاح علم، به روز کردن اطلاعات حقوقی 
و دانــش قضایــی و اهتمام وکلا برای ایجاد ســازش در دعاوی 
خانواده را حائز اهمیــت عنوان کرد. وی در ادامه افزود ما باید در 
کنــار مردم و در خدمت جامعه بوده و از هیچ خدمتی دریغ نورزیم 
چرا که نگاه مردم نسبت به ما و جایگاهمان جایگاه ویژه ای است 
که به همین دلیل وکلای ما بایــد ضمن برخورداری از اخلاق و 
رفتار متناســب با جایگاه خود از ویژگی مهم کنشگری مبتنی بر 
منطق و اســتدلال نیز برخوردار باشــند. شــیری با بیان برخی از 
مشــکلات جامعه نهادهای مدنی را رکن پنجم دموکراسی عنوان 
کرد و ســخنان خــود را به انتخابات پیش روی مجلس شــورای 
اســلامی گره زد و بر ضرورت انتخاب افــراد حقوقدان تاکید و از 
تقنین قوانین ســلب استقلال کانون های وکلا در مجلس شورای 
اسلامی طی سال های اخیر اظهار گله کرد و گفت متاسفانه برخی 
از قوانین که برای مردم غیر ضروری بود مورد تصویب قرار گرفت 
و سبب خسران شد. هجمه های وارد شده به نهادمدنی کانون های 
وکلای دادگســتری از تبعات برخی مصوبه ها بود که در تعارض با 
خواست جامعه می باشد رئیس کانون وکلای دادگستری اردبیل در 
توضیح این موضوع گفت که در بحث یاد شده)) به جای حاکمیت 
قانــون ،حکمرانی از طریق قانون اتفاق افتاد(( .این در حالیســت 
که در دنیا نهادهای مدنی به عنوان رکن پنجم دموکراســی تلقی 
و اســتقلال آن مورد احترام اســت اما در جامعه ایران استقلال و 
جایگاه این نهاد مدنی با ابهام روبرو است عضو هیئت مدیره کانون 
وکلای دادگســتری اردبیل به تصویب قانون تسهیل اشاره کرد و 
ادامه داد ؛پس از تصویب قانون تســهیل استفســاریه آن به بهانه 
اشــتغال زایی مصوب شد و تصویب استفاده برخی از دستگاه های 
خصوصی اعــم از حقوقی و خصوصی در راســتای بهره مندی از 
خدمات نماینده حقوقی مغایر با فلســفه قانون قبلی بود وی قانون 
رفــع موانع تولید را نیزکه نهاد وکالــت را به زیر مجموعه وزارت 
اقتصاد برده است قابل تامل بیان کرد که به گفته ی او در نهایت 
خروجــی این مصوبه های متناقض منجر بــه ازدیاد وکلای بیکار 
خواهد شد  قادر شــیری ازدیاد روزافزون نظارت های فرا قانونی را 
مشکل آفرین و در تعارض با منافع عمومی استدلال کرد و وجود 
نهادهای مدنی مستقل در جوامع بین المللی را یکی از بنیادی ترین 
حقوق ملت ها برشمرد و افزود: دنیا در حوزه نظارت برخلاف جامعه 
ما نظارت نهادهای مدنی بر نهادهای دولتی را پذیرفته اند و ما نیز 
در ایــران موضوع نظارت های قانونی بر نهاد وکالت را پذیرفته ایم 
امــا در خصوص نظارت مرجع نظارتی بــر انتخابات کانون وکلا 
نیازمند بازنگری و اصلاح می باشیم. اگر ما معتقدیم که کانون های 
وکلای دادگستری خود انتظام هستند، بنا به همین باور باید تمامی 
قوانین در راســتای تفسیر اصل اســتقلال نه در راستای تضعیف 

استقلال کانون ها تقنین شود. 

مدیرکل صدا و سیمای مرکز آذربایجان شرقی اعلام کرد؛ 

ضبط و پخش مناظره تلویزیونی نامزدهای انتخابات مجلس در آذربایجان شرقی 

امتیاز – عباس زاده - مشاورمدیرعامل ومدیرکل 
دفتربازرسی وشکایات شرکت مهندسی آب وفاضلاب 
کشوروهیاٌت همراه درسفر ۲ روزۀ خودبه استان گیلان 
ازتصفیه خانه بزرگ آب گیلان،تصفیه خانه فاضلاب 
فخب رشت بازدیدوبا مسئولین استانی دیدار کردند.به 
گزارش دفتر روابط عمومی و آموزش همگانی شرکت 
آب وفاضلاب اســتان گیلان؛شــرکت آب وفاضلاب 
استان ازروزیکشنبه ۲۹ بهمن ماه سال جاری به مدت 
۲ روز،میزبان محمد رســولی امین مشاور مدیرعامل 
ومدیرکل دفتربازرســی وشــکایات شرکت مهندسی 

آب وفاضلاب کشــوروهیاٌت همراهشان بود.بنابراین 
گزارش؛محمــد رســولی امین وهیاٌت همراهشــان 
درروزاول ســفرخود ازتصفیه خانــه بزرگ آب گیلان 
تولید،تصفیه،توزیــع  اســتحصال،  بازدیدوفراینــد 
وکیفیت آب شــرب اســتان گیلان رامورد بررســی 
قراردادند؛ســپس دردیدار صمیمانه بامدیرکل بازرسی 
اســتان گیــلان درخصــوص عملکردشــرکت آب 
وفاضلاب استان وچالشــهای موجودبرسرراه شرکت 
درارائه هرچه بهتر خدمات بــه گیلانیان عزیزگفتگو 
مدیرعامل  سفر؛مشــاور  درروزدوم  کردند.همچنیــن 

ومدیرکل دفتربازرســی وشــکایات شرکت مهندسی 
آب وفاضلاب کشوروهیاٌت همراه بعد ازبازدیدارتصفیه 
خانــه فاضلاب فخب رشــت وبررســی وســنجش 
با مدیرعامل  وضعیت موجودتصفیه خانه؛درجلسه ای 
شــرکت آبفای گیلان،معاونین وتعــدادی از مدیران 
مجموعه که درســالن جلسات ستادشرکت برگزارشد، 
عملکــرد شرکت،مشــکلات وموانع راموردبررســی 
قراردادوبرتقویت روحیه جهــادی برای رفع نیازهای 
مردمی درحوزه فعالیت شرکت تأکیدنمود.وی بااشاره 
انتقال تجربیات،برجانشــین پروری تأکید  به اهمیت 

نمودوافزود:با تشکیل جلسات هم اندیشی ازمشارکت 
همکاران درکمیته ها وکارگروه ها بایدبهره جســت.
رســولی امین نگاه دفتر بازرسی را به بهبود فرایندها 
دانســت وافزود:نگاه این حوزه همکاری است وکمک 
می کندتااگر فرایندی اشتباه بوده اصلاح شودوارتباط 
موثرومستمربادستگاه های نظارتی بسیارحائز اهمیت 
اســت.علیرضا غیاثی رئیس هیأت مدیره ومدیرعامل 
شرکت آب وفاضلاب استان گیلان نیزدراین نشست 
ضمن تشــریح وضعیت شــرکت به بیان برنامه های 
پیش بینی شده برای بهبود شرایط موجود پرداخت و 

افزود:با تعامل وهمکاری مجموعه آبفای گیلان،شاهد 
ارتقاء وضعیت این شرکت خواهیم بود.
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